
Πρακτικα ΔΣ 31 Μαίου 2007 
 
Παρόντες: Κοτζαμάνης, Βαν Μπούσχοτεν, Βογιαζίδης, Σφουγγάρης 
 
1. Συζητήσαμε, με βάση τα δεδομένα που κατέθεσαν διάφοροι συνάδελφοι στο ΔΣ, τις 
διάφορες «παρατυπίες» που έγιναν κατά τη διεξαγωγή των πρόσφατων κοσμητορικών 
εκλογών, όπως το ότι το σώμα των φοιτητών εκλεκτόρων δεν καθορίστηκε με τον ίδιο τρόπο 
σε όλες τις Σχολές, ότι στην Πολυτεχνική δόθηκε παράταση για την υποβολή υποψηφιοτήτων 
πριν εκπνεύσει η προθεσμία υποβολής και ενώ υπήρχαν υποψήφιοι, ότι σε άλλες Σχολές 
ορίσθηκαν ως εκλέκτορες άτομα που δεν είχαν δικαίωμα ψήφου κοκ. Αποφασίσαμε α) το 
θέμα αυτό να τεθεί στην ημερήσια διάταξη της επόμενης ΓΣ, β) να κληθούν οι συνάδελφοι 
που κατέθεσαν τα στοιχεία αυτά στο ΔΣ να τα εκθέσουν στην ΓΣ και γ) να προταθεί στο 
Σώμα να λάβει θέση και να αποφανθεί σε ποιες ενέργειες κρίνει σκόπιμο να προβεί ο 
Σύλλογος εξουσιοδοτώντας το ΔΣ 
 
2. Δημόσιες Επενδύσεις στο Π.Θ. Ο πρόεδρος παρουσίασε στοιχεία που συνέλεξε, σύμφωνα 
με τα οποία κατά το διάστημα 2005-2008 ήταν διαθέσιμο ένα συνολικό ποσό 1,5 εκ, Ευρώ, 
ενώ η προκήρυξη των διαγωνισμών ξεκίνησε μόλις τον Νοέμβριο 2006 και η 
απορροφητικότητα μέχρι σήμερα (6/2007) είναι μηδενική. Από τα στοιχεία αυτά προκύπτει 
επίσης ότι οι φοιτητικές καταλήψεις ευθύνονται μόνο σε ένα μικρό ποσοστό για την 
καθυστέρηση, ενώ στο θεσσαλικό τύπο δημιουργήθηκε η εικόνα ότι "χάθηκαν 2 εκατομμύρια 
λόγω των φοιτητικών καταλήψεων". Αποφασίσαμε α) να ενημερώσουμε τα μέλη της ΓΣ 
παρουσιάζοντας τα δεδομένα του προβλήματος και  β) να ζητήσουμε από  τις Πρυτανικές 
αρχές αφενός μεν να μας εκθέσουν αναλυτικά την κατάσταση (ως και τους λόγους που 
συνέβη αυτό), αφετέρου δε να μας ενημερώσουν για το πως σκέφτονται να κινηθούν στο 
επόμενο διάστημα όσον αφορά την απορρόφηση του διατιθέμενου από τις ΔΕ ποσού στο ΠΘ 
για την προγραμματική περίοδο 2005-2008 
 
3. Σχετικά με τα προβλήματα της Βιβλιοθήκης (καθυστέρηση και οργάνωση των 
παραγγελιών και της καταλογογράφησης των βιβλίων, έλλειψη επαρκούς και καταρτισμένου 
προσωπικού, προβλήματα υπολογιστών και φωτοτυπικών) αποφασίσαμε να ορίσουμε μια 
συνάντηση με τον υπεύθυνο συνάδελφο Κλαψόπουλο, ώστε να μας εκθέσει τις αιτίες των 
προβλημάτων αυτών και τις λύσεις που προτείνει. Η συνάντηση ορίστηκε για την Τετάρτη 6 
Ιουνίου στις 14:00 στο γραφείο του Κοτζαμάνη. 
 
4. Προβλήματα λειτουργίας του Κέντρου Δικτύου Τηλεματικής (spam και τακτική διακοπή 
λειτουργίας). Ο Κοτζαμάνης θα επικοινωνήσει με τον Ασήμο ώστε να συζητηθούν τα 
σχετικά προβλήματα με το ΔΣ. 
 
5. Νομοσχέδιο για την έρευνα. Ενημερωθήκαμε ότι στη Σύγκλητο ειπώθηκε ότι μπορούν να 
υποβληθούν προτάσεις για το νέο νομοσχέδιο ως τις 15 Ιουνίου. Ο Κοτζαμάνης θα στείλει το 
σχέδιο που υπάρχει σε όλο τον κόσμο και η Βαν Μπούσχοτεν θα ζητήσει από την Χριστίνα 
Αγριαντώνη να παρουσιάσει κάποιες πρώτες σκέψεις στην επόμενη Γενική Συνέλευση. 
 
6. Επιτροπή Εσωτερικού κανονισμού ΠΘ. Αποφασίσαμε ότι πρέπει η επιτροπή να 
δημιουργηθεί το ταχύτερο δυνατόν, με βασικό πυρήνα τα μέλη της Επιτροπής του «νόμου 
πλαισίου» και με την προσθήκη νέων μελών, με πρώτο καθήκον να μελετήσει τον 
υφιστάμενο εσωτερικό κανονισμό και να διατυπώσει προτάσεις για την αλλαγή του. Τον 
συντονισμό αυτής της δουλειάς ανέλαβε η Βαν Μπούσχοτεν (να έρθει κατ’αρχάς σε επαφή 
με τους Βλάχο και Αγραφιώτη) 
 
 
7. Η επόμενη Γενική Συνέλευση θα πραγματοποιηθεί στις 13 Ιουνίου με ημερήσια διάταξη 
όλα τα προαναφερόμενα θέματα. 


